
Referat	af	bestyrrelsesmøde	d	18-5-2020.	
	
Alle	bestyrrelsesmedlemmer	deltog.	
	
Dagsorden.	
	
1.Godkendelses	af	dagsorden	og	referat.		
			Godkendt.	
	
2.Opsamling	af	tidligere	punkter.	
					
		Overfladebassin/Snedkerbækken	:	
Kommunen	vil	forsøge	og	hæve	vandspejlet	I	bassinerne.	Renholdelse	
hvert	14	dag.		Græsslåning	hvert	14	dag.	Der	vil	blive	opsat	3	stk	
skraldespande	langs	stien.		Snedkerbækken	klippes	start	september	
hvert	år.	Langs	stien	slås	siv	ned	1	gang	om	året.		Dette	er	sendt	på	
mail	til	Erling	fra	Gitte	Krogh	fra	kommunen	
Chatarina	spørger	Gitte	Krogh	om	mulighed	for	og	se	Nira`s	rapport	
For	overfladebassinet/Snedkerbækken	
	
	Trafiksikkerhed	på	Bangsbrovej:	
Morten	vil	prøve	og	sende	et	forslag	til	politiets	representant	I	
vejteknisk	udvalg,	hvor	han	foreslår	at	videreføre	den	mærkning	der	
af	kørerbanen	gennem	Bangsebro,	forbi	violvænget	og	
Guldnældevænget.	
	
	Snerydning:	
Jacob	aftaler	med	Henrik	Stange	at	vi	gerne	vil	ha	ryddet	sne	og	saltet	
når	de	kører	til	byen	om	morgenen-typisk	vil	det	være	inden	kl	04.		
Der	køres	først	når	der	er	min	5cm	sne.	Aftalen	kan	løbende	ændres.	
	
3.	Motorcykler	på	stien	I	skoven:	
Skilt	på	højre	side	inden	skoven(Fra	Nordbyen	af)	er	fjernet.	
Chatarina	kontakter	Skov	og	naturstyrrelsen	vedr	dette.	



Morten	Pyndt	Dalgaard	kontater	Jesper	Blomberg	på	Skolen	og	
Morten	fra	politiet	der	samarbejder	med	ssp	om	evt	at	påtale	det	for	
de	elever	der	kører	på	knallert	I	skole.	
	
4.	Undersøg	om	jordvolden	ud	mod	jernbanen	er	beplantet	som	
lokalplanen	tilskriver	det.	
Chatarina	kontakter	Gitte	krogh	om	beplantningsplan	for	volden,	
Så	vi	kan	se	om	det	er	som	den	foreskriver.	
	
5.	Tog	og	DSB/Bane	Danmark	–lydniveauet.	
Vi	debateret	om	støjen	var	ændret	og	der	var	blandet	menninger.	
	
6.	Forslag	til	justering	af	vederlag	til	vedligeholdelse	af	grønne	arealer.	
Erling	foreslog	en	stigning	på	20%	på	alle	vederlag,	pga	mange	år	
uden	reguleringer.	
Bestyrrelsen	besluttede	stigningen.	Dvs	at	vederlag	vil	stige	fra	
8700kr	til	10500kr	om	året.	
	
7.	Økonomi.		
Kassebeholdning	er	pr	dags	dato	41.132,20kr	
	
8.	Evt.		
Jacob	kontakter	kommunen	igen	om	og	få	lappet	huller	I	diverse	stier.	
	
Næste	møde	er	7-9-2020	kl	19	
	
	
	


